
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 11. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 197
Vil ministeren i forlængelse af sit svar på spørgsmål 102 (SOU alm. del (folketingsåret
2019-20)) oplyse, hvad ministeren helt konkret har gjort for at følge op på sit tilsagn
om, at ”… overveje, om kommunerne ud fra en vurdering af de konkrete forhold i den
enkelte kommune kan gives en friere adgang til at beslutte størrelsen af vederlaget
til kommunalbestyrelsesmedlemmerne i børn og unge-udvalg inden for de eksisterende
økonomiske rammer for vederlæggelse af udvalgshverv”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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